



Referat fra bestyrelsesmøde mandag den 17. juni 2024.

Mødedeltagere: Ellen Lundsgaard, Poul Erik Frandsen, Karsten Mogensen, og Lene Lyng Hansen.

Fravær: Gerda Ulrich, Michael B. Jensen Anders Bach.

Lokalforum 4440
Mørkøv Hallen
Skamstrupvej 7,
4440 Mørkøv
morkov.lf@gmail.com

Formand:
Ellen Lundsgaard
Tlf. 20 73 99 38
E-mail:
Evlundsgaard@gmail.com

Næstformand:
Karsten Mogensen
Tlf. 42 22 07 42
E-mail:
Km@impactchurch.dk

Sekretær:
Lene Lyng Hansen
Tlf. 25 65 67 94
E-mail:
Leneniels@icloud.com

Kasserer:
Poul Erik Frandsen
Tlf. 23 34 77 02
E-mail:
pefrand@post12.tele.dk

Bestyrelsesmedlem:
Gerda Ulrich
Tlf. 22 42 54 38
E-mail:
gerda@ulrich.dk

Suppleant:
Michael Bosebjerg Jensen
Tlf. 21 29 59 92
E-mail:
Michael@bosebjerg.com

Suppleant:
Anders Bach
Tlf. 27 529 44 06
E-mail:
anderstornslevbach@hotmail.com

1. Godkendelse af dagsorden.

Godkendt.

2. Orientering fra formanden.

EL orienterer om at der har været Borgermøde i Skamstrup. God ide med byvandring og sandwich, men det var stort set kun folk fra Skamstrup, der mødte op.

Der er trafik/cykelsti problemer i Skamstrup. EL har holdt møde med nogle af beboerne for at få skrevet alle punkter ned til et senere møde med Lars Brandt. Der mangler korrekte vejstriber i Mørkøv samt fodgængerfelt ved Netto. Kultur og fritidsudvalget har afsat 500.000 kr. over de næste 3 år til en pulje for sårbare børn/unge samt børn/unge med handicap. Henrik Lehman arbejder med målgruppen. Ham kunne man møde på et informationsmøde i Jyderup. Lokalforums hjemmeside er opdateret og kører. Foreningsdag i september – Lokalforum deltager.

3. Orientering fra kasserer.

Intet nyt – der er fortsat problemer med godkendelsen.

4. Anlægs-penge.

EL har været til bestyrelsesmøde i Hallen, et ønske derfra var en stor digital tavle ude foran Hallen, ligesom dem i Holbæk. Mindre info-tavler var også et ønske i Skamstrup. Lokalforum afventer nye forslag/input.

5. Mørkøv-teltet.

Der har været holdt et par møder og næste møde er den 18. juni. Der skal tages stilling til om der skal laves en fælles folder - et navn for teltet mm. Karsten foreslår: Aktiviteter 4440 – Vi samler trådene. Lokalforum er indforstået med at betale omkostningerne til denne folder. EL vil foreslå, at der dannes en interessegruppe.

6. Stationsbygningen.

EL har været til møde hos LAG vedr. stationen. LAG har fået tilbud fra DSB, som kan være interesseret i at sælge stationen. I efteråret blev der sendt en skrivelse til DSB og kommunen, om ønsker mm. for Mørkøv Station. Da lokalplanen siger, at stationen ikke må rives ned, kunne midler fra infrastruktur puljen gøre, at DSB kunne beholde stationen. Det kræ-

ver nogle kræfter til at gå ind i projektet – kan være svært, når man ikke kender rammerne.

7. Kommuneplan – erhvervsarealer. Bliver vi igen udelukket?.

Den 11. juni var EL til møde i apolitisk erhvervsnetværk hvor bl.a. erhvervsarealer langs den kommende motorvej blev vendt samt arealer til boligudvikling.

8. Nyt fra interessegrupperne.

Interessegruppen Stigs Bjergby fungerer godt. På engen er der blevet slået stier og holdt picnic.

9. Evt.

Intet.

30-06-2024 LLH